

**SIARAN MEDIA
UNTUK SIARAN SEGERA**

CELCOM DILANTIK SEBAGAI RAKAN ICT PILIHAN KWASA LAND BAGI PEMBANGUNAN BANDAR PINTAR LESTARI

PETALING JAYA, 16 FEBRUARI 2020 – Celcom Axiata Berhad telah menandatangani perjanjian dengan Kwasa Land Sdn Bhd untuk menjadi '*Rakan ICT Pilihan*' dalam rancangan pembangunan bandar pintar yang akan datang, iaitu Kwasa Damansara, di Sungai Buloh.

Melalui perjanjian itu, Celcom berperanan dalam membina tapak infrastruktur ICT dan kemudahan hubungan bersepadu dalam bandar. Celcom juga akan menawarkan penyelesaian pintar yang diperlukan bagi membolehkan Kwasa Land merancang dan membangunkan bandar pintar seperti yang diimpikan.

Kwasa Damansara menjanjikan sebuah komuniti perbandaran mampan yang memberi tumpuan kepada tiga komponen utama, iaitu Perbandaran Hijau, Keterhubungan, dan Inklusiviti. Ketiga-tiga komponen ini adalah sebahagian daripada rancangan Kwasa Land, iaitu pemaju utama perbandaran hijau tersebut, untuk menjadikan Kwasa Damansara sebuah bandar pintar yang terhubung dengan infrastruktur rangkaian kukuh, dan digabungkan dengan sistem keselamatan pintar.

Penglibatan Celcom dalam pembangunan Kwasa Damansara akan merangkumi, tetapi tidak terhad kepada, pembangunan gentian bagi perbandaran, penyelesaian rangkaian 5G bersepadu, penyelesaian keamanan dan keselamatan bandar pintar, papan iklan digital, akses internet untuk perniagaan dan hubungan WiFi umum.

Selain menyediakan asas kukuh bagi Kwasa Damansara untuk menjadi sebuah bandar pintar utama di Malaysia, usaha ini juga akan membolehkan Celcom untuk mengukuhkan lagi keupayaan jaringannya dengan membina tapak rangkaian baru di dalam bandar tersebut. Ini merupakan langkah penting bagi Celcom dalam bersiap sedia untuk melancarkan teknologi 5G tidak lama lagi.

Visi Kwasa Land dalam membangunkan Kwasa Damansara sebagai sebuah bandar pintar yang inovatif juga akan dapat dilihat melalui penyediaan portal pintar Kwasa Damansara. Portal ini dibina sebagai sebahagian daripada usaha Kwasa Land dalam memastikan sistem perbandaran dan komuniti berupaya untuk mengakses penyelesaian pintar dan aplikasi bagi memenuhi keperluan bandar dan komuniti yang pelbagai.

Pelantikan Celcom secara rasmi telah disempurnakan dalam sebuah majlis penandatanganan yang diadakan di @celcom, iaitu ibu pejabat Celcom di Petaling Jaya. Perjanjian itu ditandatangani oleh Idham Nawawi, Ketua Pegawai Eksekutif Celcom Axiata Berhad, dan Dato 'Mohd Lotfy Mohd Noh, Pengarah Urusan Kwasa Land Sdn. Bhd.

Idham Nawawi, Ketua Pegawai Eksekutif Celcom Axiata Berhad, berkata kerjasama ini menandakan satu lagi kejayaan untuk Celcom dalam pelaksanaan infrastruktur ICT berskala besar dan satu langkah ke hadapan dalam melancarkan rangkaian 5G Celcom.

"Kami membayangkan sistem perbandaran pintar ini akan didorong oleh ekosistem digital mampan yang membolehkan penduduk menikmati gaya hidup digital dan kehidupan pintar. Ia juga akan membantu mempercepatkan pendigitalan perniagaan yang berada dalam pembangunan tersebut. Kami teruja menerima pengiktirafan kerjasama strategik ini daripada Kwasa Land, dan akan terus komited dalam memajukan masyarakat dengan inovasi Celcom. Usaha ini akan menyaksikan pembinaan salah satu bandar pintar yang diterajui oleh Celcom, serta membolehkan kami terus membina kapasiti dan terus menyumbang ke arah pembangunan negara digital," katanya.

Sementara itu, Dato 'Mohd Lotfy Mohd Noh, Pengarah Urusan Kwasa Land Sdn. Bhd. berkata, "Kerjasama dengan Celcom ini merupakan bukti kepada usaha kami dalam merealisasikan visi untuk membina Kwasa Damansara sebagai sebuah bandar pintar yang inovatif. Kami yakin dengan pelantikan Celcom sebagai salah satu rakan kongsi kami, mereka dapat melengkapkan pelbagai komponen yang ditawarkan oleh bandar Kwasa Damansara."

“Dengan ciri-ciri bandar pintar yang canggih, seperti infrastruktur ICT moden yang mengabungkan penyelesaian pintar dan *Big Data*, Kwasa Damansara dijangka menjadi pemangkin ekosistem sosio-ekonomi berintegrasi serta menggalakkan gaya hidup sihat yang lebih moden,” tambah Dato’ Mohd Loffy.

Pembangunan Perbandaran Kwasa Damansara ini berukuran kira-kira 2,257 ekar, dan terletak di sekitar Kota Damansara dan Sungai Buloh, Selangor. Kawasan ini dijangka menjadi kediaman bagi lebih 250,000 penduduk setelah selesai pembinaan.

- Tamat -

Mengenai Celcom Axiata Berhad

Celcom merupakan operator mudah alih swasta yang pertama di Malaysia, dengan lebih 13 juta pelanggan. Ditubuhkan pada tahun 1988, ia mempunyai liputan meluas bagi rangkaian 2G, 3G dan 4G LTE di negara ini, meliputi kira-kira 98% populasi. Celcom kini memacu ke arah penyelesaian integrasi pelbagai akses, perkhidmatan multimedia, dan Objek Rangkaian Internet (IoT). Budaya dalam mengutamakan pengalaman pelanggan diperlihatkan melalui penerimaan anugerah dalam perkhidmatan pelanggan, produk, dan juga pelbagai pengiktirafan di peringkat serantau. Celcom merupakan sebahagian daripada Kumpulan Axiata Berhad, salah satu syarikat telekomunikasi terbesar di dunia merentasi 10 pasaran Asia. Untuk maklumat lanjut mengenai Celcom, layari www.celcom.com.my

Mengenai Kwasa Land Sdn Bhd

Kwasa Land Sdn Bhd adalah anak syarikat milik penuh Kumpulan Wang Simpanan Pekerja (KWSP). Ditubuhkan pada September 2010, ia ditugaskan untuk menguruskan pelaburan pembangunan hartanah KWSP di negara ini, iaitu Kwasa Damansara. Sebagai sebahagian daripada mandatnya sebagai pemaju induk strategik, Kwasa Land Sdn Bhd akan membangunkan pembangunan campuran 2,300 ekar yang mewakili kawasan hijau penting yang terakhir di Lembah Klang, dengan visi membina bandar hijau, terhubung dan inklusif dengan membina kediaman urban dan futuristik dengan tawaran komersial, rekreasi dan pendidikan.

Siaran Media diedarkan oleh Bahagian Komunikasi Korporat, Celcom Axiata Berhad. Untuk sebarang pertanyaan, hubungi Rohizan Ismail @ +60133449690 atau Azira Mazlan @ +60193148002 / azira.mazlan@celcom.com.my

ATAU:

Nor Hazqiah Che Idris @ +60123843138 (hazqiah@kwasaland.com.my) / Siti Anisah Sheikh Osman @ +60146358600 (sitianisah@kwasaland.com.my)